福建医科大学附属第一医院医学伦理委员会医学研究与临床技术应用分会审查批件

Ethics Review Form for Branch for Medical Research and Clinical Technology Application, Ethics Committee of First Affiliated Hospital of Fujian Medical University

批件号 闽医大附一伦理医研[2019]283 号 Approval No. MRCTA, ECFAH of FMU [2019]283

基于 3.0T 磁共振影像纹理分析预测肝细胞癌微血管侵犯的研究					
资金项目					
T)	积 称	主任医师			
Li Profe	ssional Title	Chief physician			
□√会议审查(Meeting Review) □快速审查(Quick Review)					
Review) □修订	E案审查 (P	Review on Amendments)			
Review) □违背	f方案审查(I	Review on Contrary to Protocol)			
Type of Review □严重不良事件审查(Review on Serious Adverse Events) □暂停/终止研究审查(Suspending/Terminating Review on Researches) □结题审查(Review on End of Research) □复审(Check Review)					
			E	日 期	2019-12-19
			D	ate	2017 12 13
合资金项目申请	官查委员	见附件 2			
N	1embers	See Attachment 2			
出席人员 Attendees 实到 Attendance: : 8人, 回避 Avoidance: : 0人					
1.同意 Approval (8) 人 2.作必要修正后同意 Approval after necessary amendment (0) 人 3.作必要修正后再审 Check Review after necessary amendmen (0) 人 4.不同意 Disapproval (0) 人 5.终止或暂停已批准的技术 Terminating / Suspending the Approved Technology (0) 人					
	Check Review after n (0)人	Check Review after necessary amen			

本审查委员会声明: 遵从 ICH-GCP、中国 GCP、中国相关法规及指南的要求组成和开展工作,其审查和工作过程不受伦理委员会以外的任何组织及个人的影响。

The Institutional Review Board(IRB) declares that: In accordance with the requirements of ICH-GCP, China GCP and relevant laws and regulations or guidelines in China, the review and other working processes are free from any influence of any organization or individuals other than this Ethics Committee.

伦理委员会根据国家《药物临床试验质量管理规范》、《赫尔辛基宣言》及《涉及人的生物医学研究伦理审查办法》等伦理原则,对本项目进行伦理会议审查。伦理委员会同意该项目按照伦理会议审查意见和要求在我院开展。

According to the national ethical principles of Good Clinical Practice, Declaration of Helsinki and Ethical Review Methods for Biomedical Research on Human Beings, a meeting ethical review of the project was conducted. Ethics Committee agreed that the project should be carried out in accordance with the requirements which were put forward at the Ethics meeting and we would implement the plan in our hospital

本伦理委员会对本项目研究要求: 1.完成项目研究时,向伦理委员会提交结题报告; 2. 每年度至少向伦理委员会提交 1 次"年度进展报告"; 3.如研究方案、知情同意书等文件的任何修改,应及时通知伦理委员会,必要时重新审查,获批准后执行。

Requirements on researches given by the IRB to the project are as follows: 1. Submitting a concluding report to the IRB when completing researches on the project; 2. Submitting at least one "annual progress report" to the IRB each year; 3. If there is any modification on documents such as research plan or informed consent, notify to the IRB in time and do Check Review if necessary for further execution after approval.

主任委员签字:

Signature of the chairman of committee:

日期 Date(YYYY/MM/DD):

2019年12月19日

福建医科大学附属第一医院医学伦理委员会

医学研究与临床技术应用分会(盖章)

Branch for Medical Research and Clinical Technology Application, Ethics Committee of the First Affiliated Hospital of Fujian Medical University (Seal)

伦理委员会地址

Address

审查意见

Comments

Ethics Committee

福建省福州市茶中路 20 号 No. 20, Chazhong Road, Fuzhou, Fujian Province

联系电话

Telephone

0591-87981028

